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Artiče, 20. 2. 2024 

Štev. dok.: 5-O-1/2024 

 

Z A P I S N I K 
6. redne seje sveta KS , ki je potekala v torek, 20. 2. 2024 ob 19. uri v prostorih tajništva KS  

 

PRISOTNI: Aleš Vodeb, Lia Zorko, Franc Molan, Romana Presker, Ivan Kostevc, Uroš Predanič 

in Darja Germšek Predanič. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Martin Bevc 

 

Predstavniki Občinskega sveta Občine Brežice se na 6. redno sejo niso vabili. 

Ostali prisotni: Simona Mlakar – administrator za KS 

 

V skladu s 66. členom Statuta občine Brežice (Uradni list RS, št. 100/21) in 8. členom Poslovnika 

občinskega sveta občine Brežice (Uradni list RS, št. 100/21) je 6. redno sejo Sveta KS Artiče 

sklicala predsednica sveta KS, Darja Germšek Predanič.  

Predsednica sveta je pozdravila prisotne in predstavila dnevni red 6. redne seje:  

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

2. Potrditev zapisnika 5. redne seje sveta KS Artiče, z dne 19 .9. 2023 in poročilo o izvršitvi 

       sklepov te seje ter potrditev zapisnikov 4. dopisne in 5. dopisne seje . 

3. Obravnava in potrditev zaključnega računa s poslovnim poročilom za leto. 2023, ter 

pojasnila in razkritja za leto. 2023. 

4. Razno: 

- pobuda PGD Dečno selo (parkirna mesta za potrebe gasilcev) 

- pobuda krajana Dečno selo (asfaltiranje ceste Dečno selo – Petan) 

- anonimni poziv krajana (navoz odpadnega materiala na kmetijsko zemljišče v Glogovem 

Brodu – )  

- onesnaženje s fekalijami pri zajetju pitne vode v Glogovem Brodu 

 

Ad.1 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

 

Predsednica sveta je ugotovila, da je na seji prisotnih sedem (7) članov sveta KS od skupnega 

števila osem (8) članov sveta in da je sklepčnost za izvedbo seje zagotovljena.   
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UGOTOVITVENI SKLEP 

 

Ugotovljeno je, da je na 6. redni seji prisotnih sedem (7) članov sveta KS od skupnega števila 

osem (8) članov in da je sklepčnost za izvedbo seje zagotovljena. Prisotni so se strinjali s  

predlaganim dnevnim redom. 

 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.2 

Potrditev zapisnika 5. redne seje sveta KS Artiče, z dne 19 .9. 2023 in poročilo o izvršitvi 

sklepov te seje ter potrditev zapisnikov 4. dopisne in 5. dopisne seje  

 

Navedeni zapisniki so bili članom sveta na vpogled poslani po elektronski pošti, zato so bili z 

vsebino teh že seznanjeni.  

Pregled izvršenih sklepov 5. redne seje: 
 

• Ad.4 -  realiziran - člani sveta so potrdili predlog finančnega načrta KS za leto 2024 in 

2025 in predloge investicij za pripravo proračuna za leto 2024 in 2025. Predlogi so bili 

poslani občinskim strokovnim službam – štev. dok. 65-O/2023.  

 

• Ad.5 – V zvezi s stališčem KS glede postavitve rastlinjakov v Dolenji vasi pri Artičah se 

ni izvajalo dodatnih aktivnosti.  

 

• Ad.6 – Razno: 

- Prosvetni dom – pogodba o uporabi s KUD Oton Župančič ni podpisana. KUD smo kljub 

temu izstavili računa za uporabo PD ( za vaje) od marca do junija 2023 in od septembra 

do decembra 2023.  

- Izgradnja OŠ Artiče – aktivnosti v zvezi s pričetkom gradnje izvaja Občina. 

 

- Kanalizacija Artiče -  potekajo aktivnosti v zvezi s pripravo služnostih pogodb in 

pridobitvijo gradbenega dovoljena, ki jih izvaja Občina.  
 

- Predloga za ureditev odvodnjavanja meteornih in drugih vod na državni cesti – relacija od 

hišne št. Sp. Pohanca 5a, do parc. št. 240 k.o. 2673 Sp. Pohanca KS  občinskim strokovnim 

službam še ni podala  

- Nabava klime za sejno sobo se načrtuje v letu 2024. 
 

Sklepi 4. in 5. dopisne seje so realizirani.  
 

UGOTOVITVENI SKLEP 
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Svet KS potrjuje poročilo predsednice o izvedbi sklepov 5. redne seje in 4. ter 5. dopisne seje.  

Prav tako svet KS potrjuje zapisnik 5. redne seje ter zapisnika 4. in 5. dopisne seje. Potrjeni 

zapisniki se objavijo na internetni strani KS Artiče in na spletni strani občine Brežice.   

 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.3 

Obravnava in potrditev zaključnega računa s poslovnim poročilom za leto 2023, ter 

pojasnila in razkritja za leto 2023. 
 

Zaključni račun s poslovnim poročilom ter pojasnili in razkritji za leto 2023 se je v 

predpisani obliki pripravljal na občinski upravi – oddelku za proračun in finance. KS je v 

delu pod točko 3.1 navajala obrazložitve v zvezi z opravljenimi deli in drugimi obveznostmi, 

katere je skozi leto realizirala na postavkah. Člani sveta so predlog poročila prejeli na 

vpogled po elektronski pošti, zato so imeli možnost seznanitve z zapisanim. Predsednica 

sveta je prisotne pozvala, da podajo pripombe in predlagala potrditev poslovnega poročila. 
 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta na predlog poslovnega poročila niso podali pripomb. Poslovno poročilo s 

pojasnili in razkritji za leto 2023 so potrdili. Sklep o potrditvi poslovnega poročila začne 

veljati takoj. 

 

Sklep je bil sprejet s 7 (sedem) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti 
 

 

Ad.4 

    Razno 
 

Pobuda PGD Dečno selo (parkirna mesta za potrebe gasilcev). 

Člani sveta so bili seznanjeni s prejeto pobudo gasilcev. Dogovorjeno je, da se predstavnik sveta 

za kraj Dečno selo, Ivan Kostevc najprej sestane z lastnikom zemljišča ob gasilskem domu in mu 

predstavi predloge KS in gasilcev.  Po sestanku s krajanom bo KS nadaljevala s predlaganimi 

aktivnostmi. 

 

Pobuda krajana Dečno selo (asfaltiranje ceste Dečno selo – Petan) 

KS s sredstvi, ki so namenjena za vzdrževanje javnih poti cestišča ne more asfaltirati, v 

proračunu pa za to tudi ni zagotovljenih sredstev. KS bo zagotovila, da se po cestišču, kjer je to 

potrebno navozi gramoz.       

 

Anonimni poziv krajana (navoz odpadnega materiala na kmetijsko zemljišče v Glogovem 

Brodu –  zasebna last).  

 



4 
 

KS je bila s strani krajanov seznanjena, da se je v Glogovem Brodu na kmetijsko zemljišče, ki 

je v zasebni lasti, v večjih količinah navažal odpadni material, ki je močno zaudarjal in da se je 

pri tem poškodovalo cestišče kolovozne poti, ki poteka po javnem dobru.  

  

Mnenje sveta KS: 

Člani sveta menijo, da KS ni pristojna, da podaja kakršnokoli mnenje glede navažanja 

odpadnega materiala na zasebno zemljišče. Za to so pristojne inšpekcijske službe, katere lahko 

o zaznanih nepravilnostih obveščajo vsi krajani.  

Za kmeta, ki je cestišče kolovozne poti poškodovalo pa je potrebno pripraviti dopis in ga 

pozvati, da cestišče popravi v prvotno stanje.      

 

Onesnaženje s fekalijami pri zajetju pitne vode v Glogovem Brodu 

 

Mnenje sveta KS:  

Člani sveta menijo, da KS ni pristojna, da podaja kakršnokoli mnenje glede zaznanega 

onesnaževanja okolja s fekalijami. Za to so pristojne inšpekcijske službe, katere lahko o 

zaznanih nepravilnostih obveščajo vsi krajani.  

 

Informacije :  

• V sprejetem proračunu za leto 2024 je večji del naših predlogov, ki smo jih poslali z 

dopisom št. 65-O/2023 upoštevanih, niso pa zagotovljena sredstva za obnovo južnega dela 

pokopališča, asfaltiranje JP v Arnovem selu (od Cerjaka do povezave Mrzlak) in za 

vzdrževalna dela na Banovi domačiji ter prestavitev vinskega hrama. 

Prav tako v proračunu 2025 niso zagotovljena sredstev za nadaljevanje obnove 

pokopališča in obnovo strehe na MV ter za obnovo svinjakov na Banovi domačiji.   

• Dela na pokopališču se izvajajo po načrtu.   

 

• Po ugotovitvah krajana (kupca parcele, ki meji s Prosvetnim domom) del objekta 

Prosvetnega doma stoji na njegovem zemljišču. Občinske strokovne službe so nas 

obvestile, da smo kot upravljavci nepremičnine dolžni sami poskrbeti, da izvedemo 

postopek za izravnavo meje.  

 

• Zaradi ugotovitev, da naprave (reflektorji, projektor, ozvočenje…), ki se nahajajo v dvorani 

Prosvetnega doma in jih uporabljajo različni uporabniki ne delujejo več tako kot bi morale, 

smo se odločili, da za upravljanje teh določimo dva zunanja sodelavca. Uporabnike naprav 

bomo obvestili, da se bodo za upravljanje naprav morali obračati le na njih in jim 

opravljeno storitev tudi sami poravnati.  

 

• V Prosvetnem domu, Mrliški vežici in na Banovi domačiji prav tako zaznavamo vse več 

okvar na električnih kot tudi strojnih inštalacijah. Zaradi težav, da smo lahko sploh dobili   

usposobljeno osebo oz. podjetje, ki se ukvarja s tovrstnimi zadevami, smo se prav tako 

odločili, da sklenemo trajno pogodbo za izvajanje teh del, ki bo veljala do preklica. 
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• Seznanitev s podanimi vprašanji in pobudami Občinskim strokovnim službam:    

 

1. S strani občinske svetnice Nataše Sagernik je bilo predlagano, da se preuči smotrnost 

vlaganja v pločnike v občini Brežice in postavi strategija glede tega. Predlog je, da  se 

povsod kjer je to le možno vlagajo sredstva v utrditev in razširitev bankin in ustrezno 

označbo dela, ki je namenjen kolesarjem oziroma pešcem, pločniki pa se opustijo povsod 

kjer je to možno.  

 

Odgovor občinskih strokovnih služb: Površine za pešce in kolesarje, kot tudi bankine so 

del cestnega telesa ter v zvezi s tem obstajajo tudi predpisi kako jih je potrebno izvesti. Za 

zagotavljanje ustrezne prometne varnosti je potrebno zakonodajo s tega področja 

upoštevati. Infrastruktura za šibkejše udeležence je tudi del trajnostne mobilnosti, ki ji je 

Občina, država in Evropa naklonjena ter se k njej pristopa med drugim zaradi zaščite in 

varnosti vseh udeležencev v prometu ter pozitivnega vpliva na globalno segrevanje. 

Izvedba take infrastrukture ob različnih cestah je različno upravičena in smiselna, saj ni 

enako v mestu ali na vasi (obremenjenost ceste, frekvenca pešcev, šolski okoliši). Pobuda, 

kot ste jo predlagali, je nesprejemljiva. Kar se stroškov gradnje tiče, pa velja, da je pri 

vsakem projektu malo drugače, saj je gradnja odvisna tudi od morebitnega prilagajanja 

infrastrukturnih vodov ter vzporedno potrebnih objektov (podporni zidovi, oporni zidovi, 

ograje, geomehanske lastnosti...). Opozoriti je potrebno še na vidik zagotavljanja šolskih 

prevozov na nevarnih odsekih šolskih poti, kar mora Občina zagotavljati, do primerne 

ureditve le - teh. Če bi bila kultura in zavest voznikov višja oziroma primerna, bi bila 

problematika varnosti pešcev veliko manjša. 

 

2. S strani občinske svetnice Nataše Sagernik je bilo predlagano, da pri pripravi projektne 

dokumentacije za ureditev pločnika na relaciji Spodnja Pohanca - Šentlenart vključi tudi 

izgradnja kanalizacijskega voda, saj bi s tem preprečili bistveno višje stroške kasneje z 

naknadnim posegom v pločnik. Ravno tako je bilo predlagano, da se projekt rekonstrukcije 

še enkrat preuči s ciljem zmanjšanja stroškov. 

Odgovor občinskih strokovnih služb:  Že na predstavitvi je bilo jasno povedano, da 

območje projekta Brežice - Spodnja Pohanca ne sodi v območje upravičenih aglomeracij 

(preredka poselitev, posledično visoki stroški gradnje…). 

 

3. Že pred časom so krajevne skupnosti, sedaj pa je še ponovno Nataša Sagernik podala 

pobudo za pripravo cenika komunale za vzdrževanje cest in obrezovanje drevja za krajevne 

skupnosti z vključenimi vsemi stroški na podlagi katerega si lahko KS planirajo vzdrževanje 

v okviru sredstev predvidenih za KS. Prosimo, da se cenik za leto 2024 predstavi čimprej 

občinskemu svetu in krajevnim skupnostim. 

 

Odgovor občinskih strokovnih služb: Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o. pripravlja 

cenike za izvajanje gospodarske javne službe redno vzdrževanje občinskih cest in javnih 

površin. Ceniki bodo po uskladitvi z občinskimi službami predstavljeni krajevnim 

skupnostim.  
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4. S strani občinske svetnice  Nataše Sagernik je bila podana pobuda , da občina pripravi in 

KS Artiče predstavi terminski plan nadaljevanja projekta kanalizacije za vas Artiče z 

ureditvijo služnostnih pogodb in pridobitvijo gradbenega dovoljenja. 

  

Odgovor občinskih strokovnih služb: Odgovor: Ker Komunala Brežice, ki je izvajala 

projektiranje tega projekta nima več zaposlenega projektanta, se je sklenila nova pogodba 

z novim projektantom. Prav tako je naročena in se izdeluje cenitev zemljišč za pripravo 

služnostnih pogodb.  Časovnica projektiranja je, da se dela zaključijo predvidoma do konca 

avgusta 2024, v tem času se bi pridobilo vse služnosti in vložila vloga za izdajo gradbenega 

dovoljenja za posamezne faze projekta odvisno od uspeha z odplačnimi služnostmi. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.45.  

 

 

Zapisala: Simona Mlakar 

 

 

                                                   

                                                      Darja Germšek Predanič 

                                                         Predsednica sveta KS Artiče        

                                                                                                     


